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Анкета МVЗИИА и ТАНЦ 

Най-близките приятели и сподвижници на великия Милчо Левиев

Иван Минчев 
продуцент на аудио-дисковете 

на Милчо Левиев 

Пред какви непознати проблеми Ви изправи пандемията! 

Вики Алмазиду: Липсата на личен контакт в изкуството е ог
ромен проблем, огромно препятствие пред артистите. От друга 
страна, в трудни условия, в моменти на пандемия, в моменти на 
сътресения и катаклизми, сякаш се ражда и доброто изкуство. 

Иван Минчев: За мен, най-сериозният проблем, пред който
ни изправи пандемията, е липсата на допир с живото изкуство: 
нямаше концерти на живо, нямаше спектакли ... Дори изложби 
нямаше. 

Вики Алмазиду 
певица, водеща на майсторски 
класове по джаз пеене в НБУ 

Накво успяхте да постигнете 
през и въпреки нея! 

Вики Алмазиду: По време на пандемията аз успях да из
градя своя формула за дистанционен контакт и работа със 
студентите си. Тази формула се оказа много добра и дейст
ва много успешно. През този период успяхме да завършим 
и един започнат от Милчо Левиев проект: издадохме диска 
,,Соната - 57" (Последната мечта на един пловдивчанин). 

Иван Минчев: Въпреки всичко успяхме да създадем за
едно с четиридесет музиканти от цял свят „Соната - 57", 
спазвайки по този начин заветите на Милчо. Това смятам 
за най-голямото ни постижение по време на пандемията. 

Пандемията оказва ли съдържателно влияние, 
има ли „корона вълна" във Вашето изкуство! 

Вики Алмазиду: Истинското изкуство преодолява всякак
ви вълни и препятствия. 

Иван Минчев: Има вълна, ама я подстригахме:)
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